
Utdrag ur Idrottsnämndens protokoll 2014-04-15 
 

Sida 1 av 3 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 3/2014 
§ 38-56 

 

Tid: Tisdagen den 15 april  kl. 17.30–18.10 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

Justerat : 2014-04-22 
 

Regina Kevius 

  Erik Odenlid 

  sekreterare 

Åsa Lindhagen 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Emilia Bjuggren (S)  vice ordförande 

Daniel Somos (M) 

Petra Holda (M)   

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jari Visshed (S) 

Åsa Lindhagen (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Joar Horn (M)  Gick 18:05 § 54 

Bo Sundin (M)      

Andreas Berglöf (M) 

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S) 

Fredrik Ståhl (S) 

Marie Åberg (S) 

Emil Johansson (S) 

Axel Nekham (MP) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Robert Sköld avdelningschef, Kersti Ruthström 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart 

Öström administrativ assistent. 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 
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§ 50 

Anläggande av två konstgräsplaner för fotboll på Enskede IP 
Förslag till inriktningsbeslut 
Dnr: 412-316-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar enhälligt följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för anläggande av en 11-manna och en  

7-manna konstgräsfotbollsplan på Enskede IP, till en beräknad sammanlagd inves-

teringsutgift om 14,0 mnkr och ger förvaltningen rätt att inför kommande genom-

förandebeslut, av fastighetskontoret, beställa framtagande av erforderliga handlingar 

för genomförande av projektet.  

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen rätt att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 1,4 mnkr år 1.  

 
Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-03-19. 

Fastighetskontoret har på uppdrag av idrottsförvaltningen påbörjat arbetet med att ta fram 

handlingar för anläggande av två konstgräsplaner för fotboll på Enskede IP. I projektet ingår 

att på nuvarande grusfotbollsplaner utföra en 11-manna och en 7-manna 

konstgräsfotbollsplan. I projektet ingår också ny planbelysning och nytt stängsel/nät samt en 

del anslutande markarbeten för att få en god nivåanpassning till befintliga ytor.  

 

Önskemålet från idrottsförvaltningen är att de nya planerna ska tas i drift den 1 juni 2015. Det 

innebär att projektet måste påbörjas redan i mitten av oktober 2014 med schakt- och över-

byggnadsarbeten. Den beräknade byggtiden är 5-6 månader och i planeringen måste man 

räkna med ett vinteruppehåll.   

 

Ursprungligen avsattes endast medel för projekteringen i budget 2014. Om tidsplanen ska 

hålla så måste en omfördelning ske inom ramen för investeringar i idrottsanläggningar 2014. 

Av det skälet föreslås att ytterligare 5,0 mnkr omfördelas för projektet så att 6,0 mnkr finns i 

budget 2014 och resterande 8,0 mnkr, i stället för 13,0, anslås i budget 2015 för slutförande. 

Med föreslagen tidsplan kan halva fotbollssäsongen 2015 på Enskede IP genomföras på 

aktuella bollplaner, utan störningar. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

 

 



Utdrag ur Idrottsnämndens protokoll 2014-04-15 
 

Sida 3 av 3 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare  


